
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 10/2023

Aika: 14.3.2023 Paikka: Huone 234b
kello 14:15 Otakaari 4

Läsnä: Aino Tornivaara (puheenjohtaja) Rasmus Kontio
Ella Koivisto Maiju Koponen
Sofia Ahola Aino Juvakka
Elias Pasanen S 8.3 Tommi Karvonen (sihteeri)

Poissa:
Vilma Martti Miika Luhtamäki
Aino Ylänne Elias Peltola

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Tornivaara avasi kokouksen ajassa 14:16

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Hyväksytään esityslista kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. ILMOITUSASIAT JA POSTI
5.1. Rakennusinsinöörikilta on saanut postia: Betoni-lehti ja lasku tilausajosta.
5.2. Tornivaara ilmoitti, että TTER:n toinen hakukierros on auki sunnuntaihin asti.
5.3. Tornivaara ilmoitti kähmyjen olevan huhtikuussa.
5.4. Kontio ilmoitti AYY:n suunnittelevan tekevän paremman sopimuksen

Kide.app-sovelluksen kanssa.
5.5. Koponen ilmoitti KP:n alkavan huomenna.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Ei uusia jäseniä.
6.2. Raadin palaute

Ahola on saanut positiivista palautetta hänen teettämästä kyselystä liittyen
viidennen periodin kursseihin.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Aholalle kuuluu aika hyvää. Kandityö on noin puolessa välissä ja ohjaaja
näyttää vihreää valoa. Muutto on loppusuoralla, ja arki on lähtenyt
rullaamaan.
Karvoselle kuuluu hyvää. Kuitenkin pientä väsymystä havaittavissa kiireiden
vuoksi.
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Kontiolle kuuluu hyvää. Oli lauantaina Fuusiossa. Tuleva viikko näyttää
kiireiseltä koulun osalta.
Juvakka oli viikonlopun Lappeenrannassa. Viikonloppuna oli kivat kaverin
synttärit ja ihana hiihtolenkki. Arki tuntuu vähän raffilta töiden ja koulun takia.
Koivistolla menee ihan jees. Pitää hoitaa kouluhommia ennen KP:ta.
Kuitenkin kiva lähteä KP:lle.
Koposelle kuuluu hyvää, vaikka vähän jännittää KP. KP:n reitti lyöty lukkoon
eilen. Koponen odottaa mielenkiinnolla loppuviikkoa.
Tornivaaralle kuuluu hyvää. Hän kävi vasaran ja fyysikkokillan vuosijuhlilla.
Alkuviikko todella kiireistä ennen KP:ta. Kuitenkin todella innoissaan
tulevasta.
Pasaselle kuuluu hyvää. Niin paljon tekemistä, ettei tarvitse miettiä, mitä
tekisi.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. Mario Kart -turnaus

Juvis kertoi palautteesta koskien sometusta. Saanut todella hyvän
vastaanoton.

8. YHTEISET
8.1. Johtosäännön muutosten hyväksyminen

Päätös: Hyväksytään johtosäännön muutokset.
8.2. Toimihenkilöiden vahvistaminen

8.2.1. Raadin MAIK-vastaava
Päätös: Hyväksytään Aino Ylänne raadin MAIK-vastaavaksi.

8.2.2. Raadin RIL-vastaava
Päätös: Hyväksytään Sofia Ahola raadin RIL-vastaavaksi.

8.2.3. Raadin AA-kerhovastaava
Päätös: Hyväksytään Vilma Martti raadin AA-kerhovastaavaksi.

8.2.4. Kulkuoikeusvastaava
Päätös: Hyväksytään Vilma Martti kulkuoikeusvastaavaksi.

8.3. Ansiomerkit
Hermannissa jaetaan hopeisia ja kultaisia ansiomerkkejä. Hopeiset
ansiomerkit päättää raati ja kultaiset ansiomerkit päättää erillinen työryhmä.
Kiltalaiset voivat ehdottaa ansiomerkkien saajia kyselyn kautta.

8.4. Yhdenvertaisuussuunnitelma
Tornivaara alusti Rakennusinsinöörikillan yhdenvertaisuussunnitelmasta.
Ahola kertoi ajatuksesta perustaa työryhmä, jolla tämä suunnitelma tehtäisiin.
Nettisivuilla olevia häirintätilanneohjeita päivitettäisiin myös.

8.5. Ylimääräisen kokouksen kokouskutsu
Tornivaara esitteli ylimääräisen kokouksen esityslistan raadille. Kokouskutsu
lähetetään tämän kokouksen jälkeen. Tornivaara kertoi uudesta
kunniajäsenestä, jota ehdotetaan kutsuttavaksi kokouksessa.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Wappuaaton ja Wappupäivän suunnitelmat

9.1.1. Killan omat suunnitelmat
Martti selvittää mahdollisuutta käyttää Rakentajanaukiota. Tornivaara
esitteli wapun alustavaa aikataulua raadille.
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9.1.2. Yhteistyö Prosessiteekkareiden kanssa
Suunnitellaan yhteisiä bussikuljetuksia Ullanlinnanmäelle. Bussit
olisivat Ullanlinnanmäellä vasta kello 12:00 viime vuoden kokemusten
perusteella. Prosessiteekkareiden kanssa olisi myös yhteiset
ruokatarjoilut ja ohjelmat. Rakennusinsinöörikillan vastuulla olisi
suolainen ruoka.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
11.1. ENG-markkinointilasit

Tornivaara kertoi aurinkolaseista, joita olisi tarkoitus käyttää
TikTok-markkinoinnissa. Kuvat olisivat tarkoitus ottaa KP:lle lähdettäessä.

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Abeille suunnattu markkinointi

Abivastaavat haluaisivat käyttää kohdennettua markkinointia. Ahola kertoi
ENG:n kohdennetusta markkinoinnista. Abivastaavilta on tullut paljon ideoita
markkinointiin liittyen. Halvin kohdennettu markkinointivaihtoehto kustantaisi
30 €. Raati pohti omien materiaalien jakamista ENG:n kohdennettuun
markkinointiin. Päätettiin ottaa yhteyttä ENG:n markkinointivastaavaan. Ahola
jatkaa asian hoitamista. Pohditaan myös kohdennetun markkinoinnin
lisäämistä ensi vuoden budjettiin. Abi-postaus on tulossa Instagramiin
lähipäivinä.

12.2. Killan opintoasioiden nettisivut
Aholan suunnitelmissa on päivittää killan nettisivuja opintoasioiden osalta.
Hän nosti esimerkiksi Maanmittareiden hyvät nettisivut.

13. IE-Perhe
13.1. ENG-sitsit 5.4.

Pasanen kertoi, että isoja juttuja on tulossa. Raadilta toivotaan isoa
osallistumista. Infoa tulossa uusista jutuista koskien ENG-sitsejä. Pasanen
vakuutteli teeman olevan hauska.

14. FUKSITOIMIKUNTA
14.1. Ei esille tulleita asioita

15. MAISTERITOIMIKUNTA
15.1. Juvakka toivoisi lisää hakemuksia kv-ISOjen osalta.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Laskut ja kulukorvaukset

Päätös: Hyväksytään liitteenä (Liite 1) olevat laskut ja kulukorvaukset.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.
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18. MAIK, AA-KERHOT JA RIL
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. M.E.T.A.
19.1. Olli Salmela killan häirintäyhdyshenkilöksi.
19.2. Ahola kertoi viime kiltakokouksessa ilmi tulleesta 400 € palkkiosta

opintovastaavalle ja fuksivastaaville. Asia otettiin esiin läpinäkyvyyden vuoksi.
19.3. Karvonen kertoi muiden kiltojen käyttämästä Google Workshopista, jolla saa

muun muassa omat domainit sähköposteihin. Google Workshoppiin
siirtyminen on tarkoitus tehdä loppukeväästä.

20. SEURAAVA KOKOUS
20.1. Seuraava kokous on killan ylimääräinen kokous. Tämä pidetään tiistaina 21.3.

klo 16:00 Aalto-yliopiston Konetekniikan laitoksella luentosalissa 216. Raadin
seuraava kokous pidetään tiistaina 28.3. kello 16:00 luokassa 301c.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Tornivaara päätti kokouksen ajassa 15:49

VAKUUDEKSI

_______________________ _______________________

Aino Tornivaara Tommi Karvonen

puheenjohtaja sihteeri



Rakennusinsinöörikilta IK Espoo 14.3.2023
Otakaari 4 LIITE 1
02150 Espoo

Laskut hyväksytty kokouksessa 14.3.2023

Tosite Kenelle Selite Summa (€)

Gummerus kiinteistöt oy Hessun sillis tilavuokra 1950,00

Vilma Martti Inkubio edustus 56,10

Rasmus Kontio Toimarisitsien ruuat ja tarvikkeet 202,69

Rasmus Kontio Fuusio edustus 62,70

Vilma Martti SAT-vaihto kulut 70,00

Joonatan Seppänen Mario Kart -turnauksen palkinnot ja eväät 22,05

Alex Kozorenko PuuJK edsutus + lahja 42,5

Anna Laaksonen Laskiaispulla pt.2 + komedia-ilta 312,17

Maiju Koponen JBL PartyBox 310 429,14

Sähköpostilla hyväksytyt laskut

Tosite Kenelle Selite Summa (€) Hyväksytty

__________________________ _________________________

Aino Tornivaara Rasmus Kontio

IK:n puheenjohtaja IK:n rahastonhoitaja


